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ما بدتان را  نمی خواهیم آقای رئیس!

کلیدواژه »تحول« برای صدا وســـیمایی که هر روز باید در مســـیر تحولات 
داخلی و بین المللی به روز شود و سال ها با خمودگی و خستگی به حیات 
ادامه دهد، بجا انتخاب شده بود؛ اما چرا مسیری که برای آن انتخاب شد، 
تا این اندازه به حاشـــیه رفته و حالا بی انگیزگی و کم مخاطبی جایگزین 

همه آن مشکلات قبلی شده است؟
واقعیت این است مسیری که صداوسیما درپیش گرفته، اصلاح طلبان که 
هیچ، بلکه طیف های متعددی از اصولگرایان و حتی حزب اللهی ها را هم 
نگران کرده است. مخاطبی که شب جمعه یا در مناسبت شاد مذهبی، 
ی  شبکه های متعدد تلویزیون را بالا و پایین می کند و به جز اتفاقات تکرار
هیچ طرح نویی نمی بیند، چه فرقی دارد که اصولگرا باشد یا اصلاح طلب؟! 
کنون راحت ترین راه در مواجهه با انتقادها این بوده  که به  البته متاسفانه تا
کنی دانسته شوند یا یک برچسب بزرگ  ضدانقلاب وصل  شوند یا سم پرا
»تخریب کردن« هم روی شان بچسبد! و این گونه تصور شود که با این شکل 
برخوردها مشکل به سرعت حل می شود؛ این دقیقا همان چیزی است که 
در برنامه اخیر »جام جم« اتفاق افتاد و مخاطبان تلویزیون شاهد آن بودند. 
یکردی که ممکن اســـت داشـــته باشـــید،  امـــا آقـــای جبلـــی! فارغ از هر رو
ی باختـــه را دوباره به  شـــما می توانســـتید بـــا موقعیت ویژه شـــبکه یلدا باز
نفـــع خودتـــان برگردانید. موقعیت ویژه ای کـــه می توانیم در عید نوروز هم 

گر برای آن تدبیری شود.  شاهدش باشیم؛ ا

   چرا از یلدا استفاده نکردید؟ حداقل نوروز را دریابید!
یلـــدا فرصـــت بی نظیـــری برای تلویزیـــون بود؛ معادلش را در شـــبکه های 
نمایـــش خانگـــی پیدا نمی کرد، از همین رو مخاطبش افزایش پیدا کرده 
کـــش در تلویزیون می گشـــت اما از دســـت رفت. باید  بـــود و دنبـــال خورا
صادقانـــه بگوییـــم که سیاســـت های تحولی در تلویزیـــون به اصلاحاتی 
ی آنتن می بینید.  ید همین الان رو نیاز دارد که شـــکل و شـــمایلش را دار
50 درصد از برنامه یلدای شبکه سه می تواند همان اصلاحاتی باشد که 
برنامـــه تحـــول به آن نیاز دارد. بخشـــی از بار ایـــن تحول چند بندی را هم 
برنامه های دانش محور شبکه چهار به دوش می کشد، بخشی را هم مدیر 
شبکه نسیم معتقد است که برعهده این شبکه است. هرچند مشخص 
نیســـت چند درصد از مردم، برنامه های یلدای شـــبکه چهار و نســـیم و 
امثالهم را تماشـــا کرده اند،  اما درباره شـــبکه ســـه که به کانون انتقادات 
تبدیل شده، باید صادقانه گفت که برنامه های شب یلدای آنها امسال 
نسبت به سال گذشته ارتقای کیفی هم پیدا کرده بود. رسانه ملی به زعم 
مخاطبان بعد از مدت ها در راســـتای ســـلیقه مردم به ویژه نســـل جوان و 
ی حرکت کرد و تلاش شد با صادق بوقی و پسرک شیرین اردبیلی  امروز
یکنان محبوب فوتبال کمک  ممـــاس بـــا موضوعات روز جلو بـــرود، از باز
ی آنتن  یگر چهره بود و البته حســـن ریوندی را رو گرفت، میزبان چند باز

آورد که حاشیه ساز شد. 

   چرا از یلدای تلویزیون انتقاد شد؟
گـــر قرار بر پیگیری سیاســـت درســـت بازگشـــت  مشـــکل آنجاســـت کـــه ا
چهره ها به تلویزیون باشیم، باید اولویت با کسانی باشد که فرزندان بحق 
ی آن کنار می آیند. مگر می شـــود  ایـــن تلویزیون هســـتند و بـــا قواعد رفتار
ی آنتـــن انتقاد می کنیم، از حضور  همزمـــان که از ســـابقه ابتذال محتوا رو
حسن ریوندی که کمدین خوبی است اما خارج از چهارچوب رسمی قرار 
ی را نادیده  می گیرد دفاع کنیم و عقبه ساختارشکنانه  او در فضای مجاز

بگیریم که به مراتب از افرادی که کنار گذاشته شده اند، بیشتر است؟ 
مشکل آنجاست که از صداوسیمایی که برای پیام رسان شکست خورده 
»ســـروش« میلیاردها تومان هزینه کرد، مدام بر شـــیپور فیلترینگ نواخت 
ی از آن وایرال  شد، آن  و اجرای گروه سرود دخترانه  ای علیه فضای مجاز
کثر برنامه های همان تلویزیون برخلاف بخشـــنامه های  هـــم درحالی کـــه ا
گرام فیلترشده صفحه  مختلف این سازمان به صورت یواشکی در اینستا
دارند یا فلان معاونت سازمان برای وایرال برنامه هایش در همان پلتفرم ها 

پول خرج می کند. 
آیا واقعا انتظار داشتید در چنین فضایی، حضور پسرک شیرین اردبیلی 
گرام و یوتیوب  فیلترشده چهره شد، با انتقاد مواجه نشود؟ آیا  که با اینستا
ایـــن همـــان »مدیریت غربالی« نیســـت که در صفحه 10 دفترچه تحول به 
ی  آن اشاره شده که می گوید: »مدیریت غربالی که صرفا در حد غربال رو
گر  محتواها تاثیر می گذاشته، کم کم سوراخ هایش گشاد و گشادتر شده و ا
قبلا ســـنگ ریزه هم از آن رد نمی شـــد، حالا قلوه ســـنگ ها را هم به راحتی 

از خود عبور می دهد؟«

   آقای جبلی! بخشی از انتقادات را گردن بگیرید
بعید است که رئیس سازمان صداوسیما،  قائم مقام فرهنگی او و مدیران 
شـــبکه ها از حجم انتقادهایی را که به آنها می شـــود، خبر نداشته باشند، 
کمااینکه عصبانیت مدیر شـــبکه نســـیم در برنامه جام جم موید همین 
موضوع اســـت. بالاخره مدیران ســـازمان، وضعیت ســـیر نزولی مخاطب 
ی که منتشـــر نمی شـــود و درگوشـــی می شـــنویم، بهتر از  را به اســـتناد آمار

همه ما می دانند.
بلـــه! البتـــه می شـــود مدام با »کاهـــش مخاطب جهانـــی تلویزیون« جمله 
ی و ســـیر جهانی  ســـاخت و همه چیـــز را گـــردن VODهـــا و فضای مجاز
انداخـــت امـــا بـــا واقعیت روزافـــزون کاهش مرجعیت ســـرگرمی و خبر در 
تلویزیون خودمان چه باید کرد؟ مگر تلویزیون های دیگر وضعیت انحصار 
گیر صداوسیمای ما را در اختیار دارند که در موضوع  صوت و تصویر فرا
کاهش مخاطب مدام به آنها ارجاع می دهیم؟ چطور می توان از بین تعداد 
 ... یاد انتقادهای مطرح شده درباره وضعیت محتوا، مخاطب، تحول و ز
در صداوسیما، حتی بخشی از آن را هم گردن نگرفت؟ بار معنایی کلمه 
»دوربرگردان« خیلی سنگین است؟ قبول. اما اجازه بدهید بگوییم فریاد 
یـــه برنامه تحولی که  اعتـــراض و تردیـــد  در جهت یـــک اصلاح بزرگ در رو
ی کاغذ زیبا بود، از تمام محفل هایی که حتی با حضور مدیران  فقط رو

تلویزیون برگزار می شود، به آسمان بلند است.

   نقد با عصبانیت جمع نمی شود
»از حوزه هنری اخراج شدیم، به خاطر اینکه صداوسیما را نقد کردیم. دو 
تا انتقاد به یک سریال کردیم، بسیج شدند از ضدولایت فقیه به ما بستند 

تا خوارج و ابن ملجم.«
حتما می دانید که جملات بالا بخشـــی از مصاحبه وحید جلیلی، مدیر 
ســـتاد تحول ســـازمان در زمان مدیر سابق صداوسیماست و حتما به یاد 
ید که ایشـــان در فضای ژورنالیســـتی چطور شمشـــیر نقد را نســـبت به  دار
جریان های فرهنگی بالا می گرفتند. مگر روزنامه نگار باید جز این باشد؟ 
رسانه ها از اسب افتاده اند، از اصل افتادن شان که دیگر فضیلت نیست.
مگر فراموش کرده اید که حتی در انتقاد ها بچه محل بودن مدیران سابق هم 
به چالش کشیده و گفته شد که »نزدیک به سه دهه مناصب صداوسیما 
را بین خود دست به دست کرده اند و به طور کاملا اتفاقی همگی بچه های 
دو کلاس از یـــک دبیرســـتان در تهـــران دهه پنجاهنـــد. بچه تهرونی هایی 
کـــه هم قســـم شـــده اند نگذارند مدیریت رســـانه ملی از چنـــگ بچه های 
ی آباد خارج شود و به دست دشمنان اسلام بیفتد.« حالا  خانی آباد و ناز
ی آباد«، بچه های »دانشـــگاه  نمی شـــود به جای بچه های »خانی آباد و ناز
« را جایگزین کرد و همان انتقاد را تکرار  ع( و جشنواره عمار امام صادق)
ید کنار جوان گرایی قابل تحســـین مدیران  دوره جدید  کـــرد؟ ایـــن را بگذار
صداوسیما که به نظر می رسد در زمینه تحمل شنیدن نقد، باید کمی از 
ید و بگویید که با نقد شدن  ک بگذار سابقه و تجربه تان را با آنها به اشترا

تا حالا آسمان به زمین نیامده است، از این به بعد هم نمی آید!
 

   تکثر در جامعه ایرانی را به رسمیت بشناسید
جامعه ایران جامعه ای متکثر است و همین تکثر آن است که بارها مورد 
اشاره مقام معظم رهبری قرار گرفته است. کجای وضعیت فرهنگ رسمی 
کشور که صداوسیما بخش مهمی از آن را تشکیل می دهد، شبیه تکثری 
اســـت کـــه رهبری آن را ترســـیم می کننـــد؟ به عنوان یک مدیر باســـابقه در 
صداوسیما باید تعابیر متعدد رهبر انقلاب درباره یکدست و غیررقابتی 
نشدن فضا را بیشتر از بقیه خوانده باشید و به آن عمل می کردید و حتی 
در مقابله با کســـانی که ســـعی در ایجاد مارپیچ سکوت برای هنرمندان و 
اســـتفاده سیاســـی یا جناحی از آن را داشـــتند، حرکت می کردید. آیا شما 
در تلویزیـــون فعلـــی تکثری می بینید؟ تفاوتی بین شـــبکه ها می بینید؟ با 
، سه برنامه جام  ، دو 30 سال سابقه رسانه ای و گرم و سرد چشیدن روزگار

... را معیار کل تحول و تکثر در سازمان نگیرید.  جم، شیوه و

   آنچه درو می کنید، حاصل همان بذری اســـت که 
کاشته اید

آقـــای جبلی!  ســـازمان صداوســـیما امـــروز طوفان اظهارنظرهـــا و عملکرد 
نسنجیده سابق مدیران خود را درو می کند؛ همان زمان که نوشتن راحت تر 

از مدیریت اجرایی و کنار آمدن با واقعیت های آنتن بود. همان عملکردی 
گهـــان با یک جمله پر از غرور »صلاح ندیدیم« بیرون می زند و دیگر  کـــه نا
جمع نمی شـــود. بخشـــی از وضعیت امروز ســـازمان، حاصل اختلافات 
عمیق مدیران درونی آن است که هر روز در یک یارکشی از درون و بیرون 
مجموعـــه ســـعی می کنند اختلاف شـــدید را به عنوان رقابـــت به یکدیگر 
گاه  گاه یـــا ناخودآ قالـــب کننـــد و مدیران ارشـــد هـــم گاه خودشـــان خودآ

بخشی از این پازل می شوند. 
ی،  باید بدانیم که با تحولات چندسال اخیر و رشد روزافزون فضای مجاز
سازمان صداوسیما آنقدر مشکلات ریز و درشت در حوزه تولید سرگرمی و 
مدیریت خبر دارد که دیگر به اختلافاتی تا این اندازه دامنه دار )که احتمالا 
ی ندارد. به هرصورت اختلافات درونی  با قدرت هم تکذیب می شود( نیاز
در ســـازمان صداوســـیما بین مدیران میانی یا شـــبکه ها عیان تر از چیزی 
اســـت کـــه بشـــود آن را پنهان کرد. به عنـــوان خبرنگار هـــر روز روایت های 
جدیدی از گله ها و اختلافات مدیران  تلویزیون از رویکرد تحولی یک طرف 

و غیرتحولی طرف دیگر می شنویم؛ شما را نمی دانیم.

   یک پیشنهاد به رئیس صداوسیما
ی را که در دهه های 50 و 60 شـــهید بهشـــتی در  ایـــن جملـــه  خیلـــی تکرار
تلویزیون مناظره می کرد هر کدام از ما بیش از 100 بار از زبان بزرگان رسانه 
شـــنیده ایم. اما به ورطه اجرا که می رســـد چرخ از ابتدا اختراع می شـــود و 
ک فرهنگی را به زور در حلق مخاطب بریزیم  فکر می کنیم می توانیم خورا
و شـــق القمر کنیم. همین گزاره بدیهی ذکرشـــده در بالا، چندســـال است 
گر مدام کفش و  کـــه گریبـــان تلویزیـــون را گرفته و مدیران آن فکر می کنند ا

کلاه شان را عوض کنند، کرور کرور مخاطبان منتظرشان هستند. 
گر تا چندسال قبل برنامه ای مانند »پاورقی« جایش در صداوسیما خالی  ا
گر ایرادی به »خندوانه« وارد بود )که  بود، باید آن خلأ اصلاح می شـــد یا ا
 » محل مناقشـــه اســـت(، باید اصلاح می شـــد. چه اتفاقی برای »کتاب باز
افتـــاد کـــه هیچ کس حاضر نشـــد درباره آن حرف بزنـــد؟ وضعیت »عصر 
جدید« چه بود؟ چندین قسمت »دورهمی« که سال قبل بارها درباره آن 

صحبت شد، کجاست؟ 
وقتـــی دربـــاره هیـــچ کـــدام از این موضوعـــات توضیحی داده نمی شـــود و 
به جـــای آن، هـــر چندماه یک بـــار تناقضی جدیـــد در صحبت ها پدیدار 
می شود، طبیعی است که مخاطب حرف و حدیث های غیررسمی درباره 
پشـــت صحنه برخورد با »عصر جدید« را باور کند یا چرا نباید از تناقض 
خبرهـــای متعدد و غیررســـمی درباره تعهد گرفتـــن از مهران مدیری برای 
همکاری با تلویزیون حیرت کند یا چگونه می توان پروسه  پرحرف وحدیث 
اعلام حضور رضا رشیدپور و رضا گلزار در شبکه سه، بروز حواشی فراوان 

و پس از آن عقب نشینی مدیران را توضیح داد؟
به هرصورت به نظر می رســـد جبلی باید دســـتی به ســـروگوش صداوسیما 
بکشـــد و تکلیف این ســـازمان عریض و طویل را با خودش، طرح تحول، 

اختلاف میان مدیران و وضعیت تولید و سرگرمی روشن کند. 

حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک
گهی فقدان سند مالکیت آ

آقای نادر خوش روش چیرانی برابر وکالتنامه شماره 31468 مورخ 1402/08/18 دفتر 531 
تهران از سوی بانوان فاطمه و فریبا گودرزی از وراث مرحوم علی اصغر گودرزی طبق 
درخواست به شماره وارده 30303 مورخ 1402/08/20و با تقدیم دو برگ فرم استشهادیه 
محلی مصدق شـــده به شـــماره 6229 مورخ 1402/08/20 دفتر 143 مدعی اســـت که 
ک 545 فرعی از 56 اصلی واقع در بخش یک  ســـند مالکیت ششـــدانگ اعیان پلا
ک مرقوم به  حومه کرمانشاه به علت سهل انگاری مفقود شده که وضعیت ثبتی پلا

شرح ذیل اعلام می گردد.
مشخصات ملک: یک قطعه خانه نوع ملک طلق با عرصه وقف با کاربری مسکونی 
ک ثبتی 545 فرعی از 56 اصلی واقع در بخش یک حومه کرمانشاه به مساحت  به پلا

150 مترمربع
مشخصات مالکیت: مالکیت علی اصغر / گودرزی فرزند علی اکبر شماره شناسنامه 
21 صادره از بروجرد با جز ســـهم 6 از کل ســـهم 6 به عنوان مالک ششـــدانگ اعیان با 
شـــماره مســـتند مالکیت 2533 تاریخ 1350/02/18 موضوع سند مالکیت اصلی به 
ک جلد 86 ذیل شماره 18753  شماره چاپی 146336 که در صفحه 112 دفتر املا
ثبـــت گردیده اســـت. لذا مراتب طبق مـــاده 120- آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
گهی می شود تا چنانچه فرد یا افرادی مدعی انجام معامله یا وجود سند مالکیت  آ
گهی به مدت 10 روز مراتب را به این اداره  در نزد آنان می باشـــد از تاریخ انتشـــار این آ
اعلام دارند در غیر این صورت نسبت به صدور سند مالکیت طبق مقررات اقدام 

و سند مالکیت اولیه از درجه اعتبار ساقط و ابطال خواهد شد.  بازداشت ندارد.
رونوشت: جهت اطلاع و اقدام به ستاد اجرایی فرمان امام
3149/م الف/12
سجاد مویدی - مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک
از طرف علیرضا محمدیان

گهی تجدید مناقصه 1402/08   آ
نوبت دوم

اداره کل راه و شهرسازی استان قزوین در نظر دارد موارد مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به پیمانکاران واجد شرایط و تعیین صلاحیت شده واگذار نماید.
 کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســـناد مناقصه تا ارائه پیشـــنهاد مناقصه گران و بازگشـــایی پاکت ها از طریق درگاه ســـامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســـتاد( به آدرس
 www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران درصورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند.
تاریخ انتشار اسناد مناقصه در سامانه 1402/10/05

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت  14 روز سه شنبه مورخ 1402/10/12
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت 14 روز سه شنبه  مورخ 1402/10/26

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 9 صبح روز چهارشنبه  مورخ 1402/10/27
آخرین مهلت تحویل پاکت )الف( به صورت حضوری ساعت 14 روز سه شنبه مورخ 1402/10/26  به آدرس ذیل می باشد.

متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند برای دریافت اطلاعات بیشتر به نشانی قزوین- انتهای بلوار نوروزیان پشت صداوسیما- اداره کل راه شهرسازی استان قزوین اداره پیمان 
و رسیدگی مراجعه یا با شماره تلفن 33659474-028 تماس حاصل نمایند.

اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 1456
" موجود است. اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام/پروفایل تامین کننده/مناقصه گر

مبلغ برآوردعنوان مناقصهردیف
یال( )ر

مبلغ تضمین
یال( توضیحات)ر

باقی مانده و تکمیل تقاطع غیرهمسطح سه راهی 1
319،336،208،96315،100،000،000آبترش آسفالت ورسجآ

دومرحله ای-  بر مبنای فهرست 
بهای تجمیع شده راه، راه آهن و 

باند فرودگاه 1402
رتبه مورد نیاز ردیف 1: رتبه 5 رشته راه و ترابری                       

روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی استان قزوین
شماره شناسه 1630368

۰9398888699

مجـــــــری انحصـــــــــــاری
 تبلیغــــــــــات محیطــــــــی
 دانشـــگاه آزاد اســـلامی

سیدمحمدصادق لواسانی
خبرنگار 

چارسو

شروع پخش سریال »حاج قاسم« از تلویزیونژانر کمدی صنعت سینمای ایران را زنده نگه داشته است
محمد خزاعی رئیس ســـازمان ســـینمایی کشور در نشست سینماگران استان 
قزوین که روز پنجم دی ماه در سالن حافظ سینما بهمن برگزار شد، گفت: »در 
اولین قدم احیای اقتصاد سینمای ایران مهم ترین موضوع بود که این اتفاق رقم 
خورد و ســـینماها توانســـتند بدهی هایشان را پرداخت کنند و کسانی که قصد 
داشـــتند ســـینما را تعطیل کنند ســـرمایه گذار جدید پیدا کردند.« وی تصریح 
کرد: »در تاریخ سینما به جز دهه 60 پرفروش ترین فیلم ها، فیلم کمدی بوده که 
صنعت ســـینمای ایران را زنده نگه داشـــته و در دیگر کشـــورها نیز ژانر کمدی 
مورد اســـتقبال مردم قرار دارد.« خزاعی بیان کرد: »این موضوع باید مورد بررســـی 
قرار بگیرد که چرا امروز در ســـینما قصه گویی و قهرمان پروری به حاشـــیه رانده 
شـــده و ســـینما به سمت سینمای جشنواره ای و اروپای شرقی سوق داده شده 
است.«  این مسئول خاطرنشان کرد: »زمانی که منصوب شدم 570 سالن سینما 
در کشور داشتیم که خوشبختانه ظرف 2 سال جاری 250 سالن جدید افتتاح 
کردیم و تا پایان دولت فعلی نیز به طور کلی 1000 ســـالن در کشـــور وجود خواهد 
داشت. درخصوص موضوع سینما ما در بین کشورهای اسلامی رتبه اول هستیم 
اما زیرساخت ها همچنان ضعیف است؛ چراکه شهرهایی با جمعیت بیش از 
100 هزار نفر جمعیت وجود دارند که فاقد سالن سینما هستند.«  وی خاطرنشان 
کرد: »70 درصد بودجه سینمای جوان به استان ها و 30 درصد به تهران اختصاص 
داده می شود؛ تجهیز تمام دفاتر سینمای جوان احصا شده است و در این دوره 
نیز اتفاق خواهد افتاد.«  این مسئول ادامه داد: »تاکنون 1000 کارگردان فیلم اولی 
در کشور درخواست ساخت فیلم داده اند که در سال گذشته 80 نفر و در سال 
جاری 20 نفر مجوز دریافت کردند. نکته دیگر اینکه مشکلات آیین نامه مجوز 
تهیه کنندگی را حل کرده ایم تا در استان ها مجوز تهیه کنندگی استانی دریافت 

شـــود.« رئیس ســـازمان ســـینمایی در پایان بیان کرد: »مجموع بودجه سینمای 
کشور 400 میلیارد تومان است که 200 میلیارد تومان آن برای هزینه های جاری و 
100 میلیارد آن برای فارابی است و مابقی آن باید در سایر حوزه ها هزینه شود که 

ما با این شرایط سخت در حال مدیریت سینمای ایران هستیم.«

« روایتی از ماجرای ترور نافرجام حاج قاسم در کرمان را به تصویر  یال »ترور سر
یالی که از دو سال پیش زمزمه ساخت آن مطرح شد و بالاخره  می کشد، سر
به ســـرانجام رســـید و این روزها مراحل پایانی خودش را طی می کند. عوامل 
یال را در ایام  ســـازنده و مدیـــران تلویزیـــون پیـــش از ایـــن نوید پخش این ســـر

ســـالگرد شهادت شهید قاسم سلیمانی داده بودند.
مهدی نقویان رئیس مرکز سیمافیلم در گفت وگویی با تسنیم از شروع پخش 
این سریال در 14 یا 15 دی ماه همزمان با سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی 
یگری نیســـت  یالی که به گفته مجتبی امینی تهیه کننده آن، باز خبر داد، ســـر
ی و تفکر جهانی حاج  ی کند اما دربـــاره ایدئولوژ کـــه نقـــش حاج قاســـم را باز
« ما  کید کرده بود: »در قصه »ترور قاســـم صحبـــت می کند. او به این نکتـــه تأ
یگری  یتی هســـتیم و به شـــخصیت حاج قاســـم نمی رسیم. باز در یک مأمور
ی نخواهد کرد. ما در ده ها فیلمی که ساختیم،  نقش ســـردار ســـلیمانی را باز
ی کرد،  قهرمان هـــای مختلفـــی خلق کردیم و مخاطب بـــا آنها همذات پندار
بـــه آنهـــا علاقه مند شـــده آنها را پذیرفت و پیگیرشـــان بـــود؛ اما در کارهایی از 
« )با موضوع ســـردار ســـلیمانی(، مخاطب قهرمان را می شناسد،  جنس »ترور

شـــما نمی توانید او را به مخاطب معرفی کنید چون او را می شناســـد.«
یال با قالب پرتره  رئیس مرکز سیمافیلم همچنین در پاسخ به ساخت یک سر
و بیوگرافی درباره زندگی حاج قاســـم ســـلیمانی، خاطرنشان کرد: »ان شاءالله 
یال کامل بیوگرافی از  با کمک و همراهی مکتب ســـلیمانی ما شـــاهد یک سر

شـــهید حاج قاسم سلیمانی باشیم. «
ی اســـلامی  ی کـــه برای اولین بار در رســـانه جمهور او همچنیـــن افـــزود: »کار
« برمی گـــردد که آماده  یال 8قســـمتی »تـــرور انجام شـــده اســـت، به مینی ســـر

یال درست است  ی آنتن می رود. این ســـر شـــده اســـت و از 14، 15 دی ماه رو
که مســـتقیم به شـــخصیت حاج قاســـم نمی پردازد اما در واقع اهمیت حاج 
قاسم در منطقه و شجاعت و ذکاوت فرماندهی  این سردار بزرگ را در جای 

یال مطرح می کند.« جای سر

ادامه از صفحه۱3 


